
 

LAF Prezidija 15.11.2017. sēdes darba kārtība 
Sēdes numurs: 12/2017; Vieta: Rīga, Gustava Zemgala gatve 71 

   

Laiks #. Darba kārtība Piezīmes  

18:00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

 

18:05 2. Jaunas ( mazās) klases prezentācija šosejas sacensībām  A.Meilands 

18:30 3 Rallija un rallijsprinta apvienošanas jautājums D.Dambergs un R.Pozņaks 

18:40 4 Apelācijas tiesas lēmums saistībā par šosejas komisijas un 

tehniskā dienesta darbu ( pārcelts no iepriekšējās sēdes) 

 A.Zvingēvics 

19:00  Vēsturiskās šosejas dalībnieku iesniegums. Iesniegums 

19:10 5 Drifta atdalīšanās no šosejas komisijas un jaunas komisijas 

veidošana 

Drifta darba grupas 

ziņojums E.Berķe 

19:20 6 LAF Biedru sapulce 2018 

- Sapulces datuma noteikšana 

- LAF Prezidenta vēlēšanas – kandidātu pieteikšanās 

termiņš un kārtība 

 

19:30 7 Apbalvošanas pasākums – info komisiju vadītājiem 

- Apbalvojamo saraksta papildināšana 

-  Krosa komisija iesniegums par sporta meistara 

piešķiršanu J.Grencim 

- Trofi  -reidu komisijas iesniegums par sporta 

meistara piešķiršanu E,Zimzam 

- Šosejas komisijas iesniegums par atzinības balvas 

piešķiršanu A.Griķim 

L.Medne 

K.Pavlovska 

19:40  8 Kandidātu izvirzīšana Rīgas sporta laureātam  

19:50 9. Dažādi 

- 2018. gada marts – oktobris, NEZ sapulces un FIA 

Sporta kongress  

J.Naglis 

L.Medne 

20.00 10. Nākamās sēdes datuma noteikšana  

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Jānis Naglis, Prezidents 

2. Andris Zvingēvics, Viceprezidents 

3. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

4. Juris Mūrnieks, SAK p-ājs 

5. Inta Ulme, KK p-āja 

6. Gabriels Žīgurs, Rallyraid k –pājs 

7. Krišjānis Vīdušs Trofi reidu k –pājs 

8. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs 

 

 

Bez balsstiesībām:     Nav ieradušies:  

1. Irēna Krastiņa 

2. Gunārs Kosojs, LAF pārstāvis FIA Off – 

road komisijā 

3. D.Dambergs 

4. Ģ.Auziņš 

5. A.Meilands 

1. Raimonds Kisiels, Viceprezidents 

2. Jānis Krastiņš Rallija k. p-ājs (pilnvaro 

R.Pozņaku) 

3. Valdis Brutāns Kartinga k. p-ājs 

(pilnvaro A.Veismani) 

Sēdi protokolē: K.Pavlovska 



 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana un papildināšana 
Sakarā ar to, ka ir daudz izskatāmo jautājumu, izskan priekšlikums noteikt sēdes beigu laiku un, gadījumā, ja 
kādi jautājumi paliek neizdiskutēti – pārcelt tos uz nākamo prezidija sēdi. 

 

Nolēma: 

Apstiprināt šīs sēdes darba kārtību, papildinājumu nav. Noteikt sēdes beigu laiku 20:15 un, 

gadījumā, ja kādi jautājumi paliks neizdiskutēti, pārcelt to apspriešanu uz nākamo prezidija sēdi.  

 

Balsojums: 
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 
 

2. Jaunas (mazās) klases prezentācija šosejas sacensībām 

 
Ziņo A.Meilands. Somijā, bez populārās „Legend” auto klases, ir arī V1600 klase. Šai klasi atļautas vien 
minimālas pārbūves, ļoti gudrā veidā uzrakstīti tehniskie noteikumi, tādējādi tiek ierobežotas izmaksas. Ar šīs 

klases automašīnām drīkst piedalīties autošosejas, rallijkrosa un arī rallija disciplīnās, sacensībās tiek iekļauta 

atsevišķa ieskaite. Ieguvumi – dalībnieki, par salīdzinoši nelielām izmaksām ar vienu auto var pilnveidot savas 

iemaņas vairākās disciplīnās, aug talantīgu un spēcīgu sportistu paaudze. Jauns auto maksā ap 10’000 eur, 
lietotu iespējas iegādāties par 6’000 eur.  

  

Notiek diskusija. Izskan priekšlikums sākt promotēt klasi, lai 2019.gadā varētu ieviest šādu klasi rallija, 
rallijkrosa un autošosejas sacensībās. Notiek diskusija. A.Meilands izsakās, ka Somijas federācijas pārstāvji 

gatavi palīdzēt ar padomu un dalīties pieredzē, lai klasi ieviestu arī Latvijā. Latvijā jau 2x sezonā šīs klases 

pārstāvji piedalās sacensībās Latvijā.  

 

Nolēma: 

Noteikt rallija, krosa un šosejas komisijām izvērtēt kalendāru ar iespējām ieviest šādas klases 

parādīšanos, uzdot šosejas komisijai turpināt izziņas darbu, sazinoties ar kolēģiem no Somijas, 

precizējot tehniskos noteikumus un risinājumus. 

Balsojums: 
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 

3. Rallija un rallijsprinta apvienošanas jautājums 

Uzstājas D.Dambergs ar prezentāciju. Pirms sākt prezentāciju, lūdz klātesošos neuztvert 

personīgi sacīto, bet gan kā faktu izklāstu. Sakarā ar to, ka rallijsprinta un rallija organizatori 

ir vieni un tie paši, nolikumi praktiski identiski, ir nelietderīga birokrātija un līdzekļu 

šķērdēšana, ja rallijsprints ir zem citas komisijas (SAK). Daudz negāciju saistībā ar abu 

komisiju darbu. Nekavējoši jāapvieno rallija un rallijsprinta nolikumi. Komisijas jāapvieno, 

jāsēžas pie viena galda pa 5 cilvēkiem no katras komisijas, jāievēl 1 vadītājs un jāveido 

konceptuāla vīzija par virzību. Ja prezidijs piekrīt, aicina prezidiju nebaidīties pieņemt 

lēmumu par apvienošanu. J.Naglis komentē, ka pēdējo 8 gadu laikā nekas tamlīdzīgs nav 

noticis, doma par sakārtošanu ir laba, tomēr prezidijs nenosaka komisijām un biedriem ko 

darīt. J.Ducmanis vaicā, vai ir pretēji argumentēti viedokļi. J.Mūrnieks izsakās, ka nav 

sagatavojies šādai sarunai, bet lūdz prezidiju nesasteigt, jo situācija tiek dramatizēta.10 

gadus maksa sportistiem nav mainījusies, ir izveidota sadarbība ar Lietuvu, 2 posmi būs pie 

mums, savukārt 2 Latvijas posmi notiks Lietuvā. Licenču līkne arī iet uz augšu. Savukārt, no 

šiem ieņēmumiem nauda tiek tērēta minirallija attīstībai. Ja rallijsprints tiks pārcelts un 

pievienots rallija komisijai, tad minirallijs vairs nevarēs pastāvēt.  



 

R.Pozņaks izsakās, ka rallija komisija organizēja sapulci, atklātu diskusiju un visiem ir skaidrs, ka attīstības 

trepes nav, ka kaut kas ir jāmaina. Jāizbeidz kroplība, ka 1 disciplīna aug 2 komisiju „dārziņos”. Strukturāli tas 
ir nepareizi un tas ir jāizbeidz.  

 

A.Veismanis jautā, kā standartautomobiļu komisijā var būt sporta automašīnas, jo tas vairs neatbilst pamata 

uzstādījumam par standarta automašīnām. I.Ulme izsakās, ka nav pārliecības, ka komisiju apvienošana dos 
vajadzīgo rezultātu, jo runa ir tikai par vienu disciplīnu – par rallijsprintu. Iespējams, tikai šai disciplīnai būtu 

jāpāriet rallija komisijas paspārnē. Nepieciešams pēc iespējas ātrāk sasaukt kopsapulces, lai lemj braucēji. 

 
A.Zvingēvics izsakās, ka līdz šim prezidijs nav iejaucies komisiju darbā un par disciplīnu nākotni ir jālemj 

tiem, kas vēlas braukt, lemt var tikai dalībnieki sporta veidā. Prezidija lēmumu var arī apstrīdēt. G.Žīgurs 

izsakās, ka, ja viņš būtu sportists un viņam tagad liktu par kaut ko balsot, viņš īsti neizprastu par ko ir runa. 
R.Elbakjans izsakās, ka vispirms jāsāk ar sporta un standarta auto definīciju un jāsaprot, kas un kur brauc un 

cik tas maksā.  

 

Nolēma: 

Noteikt rallija un standartautomobiļu komisijām izvērtēt D.Damberga priekšlikumu komisijas 

padomēs, uz nākamo prezidija sēdi noformulēt savu viedokli. 

 

Balsojums: 
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

4. Apelācijas tiesas lēmums saistībā par šosejas komisijas un tehniskā dienesta darbu ( 

pārcelts no iepriekšējās sēdes) 
Ziņo A.Zvingēvics. Uzklausot oficiālās personas, nebija iespējams konstatēt kādas tieši bija pārbaudes finišā. 

Bija nepilnīga un sagrozīta dokumentācija. Sakarā ar to, informē prezidiju, ka nākamajā sezonā jānorīko LAF 
novērotājs un komisārs  uz visām šosejas komisijas  Latvijas čempionāta sacensībām, lai būtu uzticama 

persona, kam jautāt, kas un kā tieši noticis. A.Zvingēvics informē, ka saņemtas vēl 2 apelācijas.  

 

R.Pozņaks ziņo, ka šobrīd tehniskajā dienestā notiek intensīvs darbs pie tā, lai novērstu visas 

nepilnības. Notiek diskusija. 

 

Nolēma: 

Pieņemt zināšanai A.Zvingēvica ziņojumu un uzdot tiesnešu kolēģijai pievērst uzmanību tiesnešu 

apmācību 

Balsojums: 

PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

5. Vēsturiskās šosejas dalībnieku iesniegums. 
Tiek nolasīts iesniegums. I.Ulme izsakās, ka Sporta kodeksā nav termina „Tehniskais komisārs” , bet ir 

Tehniskais tiesnesis. Kad dokumentos tiek izmantoti termini, kas nav Sporta kodeksā, vai termini tiek lietoti 

nekorekti, rodas sajukums un nevar tikt skaidrībā. Notiek diskusija. 
 

Nolēma: 

Novirzīt iesniegumu izskatīšanai tehniskajam dienestam un šosejas komisijai. Likt komisijām 

pievērst uzmanību terminoloģijai, kad tiek gatavoti dokumenti. 

 

Balsojums: 



PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 
6. Drifta atdalīšanās no šosejas komisijas un jaunas komisijas veidošana 

 
Ziņo E.Berķe. Nākotnē drifts kā sporta veids varētu atdalīties no šosejas komisijas un pārstāvēt prezidijā sevi 

atsevišķi, iespējams, ņemot pie sevis arī dragreisu. J. Ducmanis informē, ka komisijā šis tiek diskutēts, ka 

strīdu šajā jautājumā nav, par atdalīšanās lietderību vēl tiek lemts.  

 

Nolēma: 

Pieņemt zināšanai, ka šādas sarunas notiek un tiks lemts par sadalīšanos. 

 

Balsojums: 
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 
 

 

7. LAF Biedru sapulce 2018 
 
 

J.Naglis izsakās, ka ikgadējā biedru sapulce jāsasauc ātrāk, lai uz NEZ tikšanos 24.03. varētu doties jau 

jaunais prezidents. Notiek diskusija. 
 

Nolēma: 

Noteikt ikgadējās biedru pilnsapulces datumu uz 24.02.2018. Noteikt prezidenta amata kandidātu 

pieteikumu pieņemšanas termiņu – 24.01.2018., lai varētu paspēt veikt kvalitatīvu priekšvēlēšanu 

kampaņu, ļaujot biedriem izvēlēties un izdiskutēt ar kandidātiem sev svarīgos jautājumus.  

 

Balsojums: 
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 
 
 

8. Apbalvošanas pasākums 

 
Ziņo I.Ulme. ņemot vērā visus panākumus, krosa komisijas padome apstiprinājusi sporta meistara titula 

piešķiršanu J.Grencim. 

Ziņo G.Žīgurs. Ņemot vērā to, ka E.Zimza izpildījis kritērijus 2 disciplīnās, nevis vienā, lūdzam tomēr izskatīt 
sporta meistara titula piešķiršanu. 

Ziņo J.Ducmanis –lūdzam tomēr nepiešķirt atzinības velti A.Griķim. 

 

Nolēma: 

Piešķirt sporta meistara titulu J.Grencim un E.Zimzam.  

 

Balsojums: 

PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 



 

 
9. Kandidātu izvirzīšana Rīgas sporta laureātam 

J.Naglis izvirza 2 pasākumus: „NESTE WORLD RX OF LATVIA” un „DRIFT KING OF RIGA” . Notiek 

diskusija. A.Veismanis iesaka nominācijā „uzlecošā zvaigzne” virzīt Janovski, par gada sportistu – 
M.Steinertu. 

 

Nolēma: 
Pieteikt „NESTE WORLD RX OF LATVIA” un „DRIFT KING OF RIGA” nominācijā “gada pasākums” un 

izvirzīt nominācijā „uzlecošā zvaigzne” Janovski, „gada sportists” – M.Steinerts. 

 .  

Balsojums: 

PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 
 

9. Dažādi 

Ziņo L.Medne. Latvijā 2018.gada oktobrī būs NEZ kongress, kas jāorganizē federācijai. Uz 

Dublinu brauks R.Pozņaks un J.Krastiņš, bet Šveicē (tiesnešu un komisāru seminārs) dalības maksa 

ir 500 eur. 

 

Nolēma: 
Noteikt komisijām izvērtēt savus kandidātus dalībai konferencē Šveicē un izvērtēt sava budžeta iespējas. 

 

Balsojums: 

PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 

 

Nākamās sēdes datuma noteikšana 

 

Nolēma: 
Noteikt nākamās prezidija sēdes datumu – 06.12.2017. 

 

Balsojums: 
PAR: 10 (J.Naglis, A.Zvingēvics, L.Medne, A.Veismanis (uz pilnvaras pamata pārstāv V.Brutānu), 

I.Ulme, R.Pozņaks (uz pilnvaras pamata pārstāv J.Krastiņu), J.Mūrnieks, G.Žīgurs, K.Vīdušs, 

J.Ducmanis. 

PRET: 0 

ATTURAS: 0 


